
Sophieholmen 6 – 8  den 2020-01-05 

 

Udfordringer med cykelparkering. 

Kære alle 

Vi har i dag søndag d. 5/1 afholdt et kort møde i bestyrelsen (Erik, Nels og undertegnede).  

Det er en udfordring at have plads til ejendommens cykler og samtidig at have mulighed for at kunne have 

nem adgang til at få cyklerne ind og ud.  

Derfor har vi i bestyrelsen set på muligheden for en løsning på dette.  

Vi har besigtiget fællesarealer og besluttet at den elscooter og scooter der holder i cykelkælderen, skal 

flyttes til fællesarealerne i parkeringskælderen, for at skabe den fornødne plads til cykler og nem adgang til 

disse.  

På nedenstående skitse (rødskraverede områder) er angivet hvor bestyrelsen har henvist ejerne af 

elscooter og scooter at kunne henstille disse. 

 

Venlig hilsen og Godt Nytår 

Brian Skov 

Formand for bestyrelsen 

 


